
,,EN NU NOG EEN VROUW ALS GENERAAL''

INTERVIEW. Fregatkapitein Maryse Van
Bussel vindt vrouwen in het leger heel
normaal

BRUSSEL -- ,,In het begin waren we een buitenbeentje in het leger, maar sindsdien is

de mentaliteit sterk gewijzigd. Vrouwen in het leger zijn nu vanzelfsprekend.''

Fregatkapitein Maryse Van Bussel heeft de tijden zien veranderen. ,,Van macho-

gedrag bij de mannen is niet veel meer te merken.''

,,In 1992, toen ik de eerste hogere officier in het Belgisch leger werd, keken de mensen al eens raar op.

Toch heb ik altijd mijn mannetje gestaan. Nu zijn vrouwen in het officierenkorps evident geworden.

Bij elk bevorderingscomité zie je dat nieuwe vrouwen een rang van officier krijgen.''

,,Vrouwen in het leger zijn zelfs zo vanzelfsprekend geworden dat er in de lijst met bevorderingen niet

meer bijstaat, zoals vroeger ...


